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Jaarverslag Dorpsbelangen  

    Sleen – Diphoorn 2023 
  
Het bestuur bestaat uit de volgende personen: 
 
Voorzitter  : Sandra de Vegt      
Secretaris  : Roel Noordhuis 
Penningmeester : Emile Winkelman 
Bestuursleden : Alie Roeles, Lammie Kamps, Ronald Lanjouw, Jan Strockmeijer 
                          
Vergaderingen: 
Behalve in juli en augustus hebben we maandelijks vergaderd.  
Af en toe wordt er gebruik gemaakt van de inloopmogelijkheid voorafgaand aan onze 
bestuursvergadering. Schroom niet en kom gerust langs. Graag willen we wel dat u zich van te 
voren aanmeldt zodat we weten wie en hoeveel mensen er komen. We inventariseren uw 
wens/vraag en nemen die vervolgens mee in onze vergadering en houden u op de hoogte van 
de voortgang. 
De secretaris zorgt ervoor dat onder de knop “Dorpsbelangen” op SleenWeb belangrijke zaken 
op de verschillende pagina’s geplaatst worden.                                                                                                                        
 
 
AED + cursussen:                                                                                                                  
Onlangs zijn er weer nieuwe cursussen gestart. 
Er is veelvuldig gebruik van gemaakt. Onze dank gaat uit naar Marleen Haan die er veel werk 
aan heeft gehad om alles te coördineren en in goede banen te leiden. 
 
 
Legaat Rode Kruis: 
Het Rode Kruis heeft een legaat ontvangen van een overleden Sleener en wil graag samen met 
ons hiervoor een goede besteding zoeken. Er hebben reeds een paar activiteiten op de scholen 
plaatsgevonden. We blijven met het Rode Kruis in gesprek om nieuwe initiatieven te 
ontwikkelen. 
 
 
Verkeersregelaars:                                                                                                                
De verkeersregelaars doen goed hun werk hebben zich weer bij een aantal activiteiten ingezet. 
Mocht u interesse hebben om verkeersregelaar te worden dan kunt u zich aanmelden. Er 
worden nog steeds vrijwilligers gezocht. 
 
 
Schoolzone: 
Samen met de scholen hebben we diverse vergaderingen met de Gemeente hierover gehad en 
als resultaat is er een mooie schoolzone rondom de scholen gerealiseerd. 
 
Goot Bannerschultestraat: 
Er zijn diverse gesprekken geweest met de Gemeente over de vervanging van de goot. Helaas 
was het advies van een derde partij dat de nieuwe goot goed genoeg was. Wij hadden zelf 
graag een andere oplossing gezien. 
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Fietspad langs de Jongbloedvaart: 
Er zijn  diverse gesprekken geweest met de Gemeente om het fietspad aan te pakken. 
Er is een schets gemaakt waarin wij ons als Dorpsbelangen kunnen vinden. Deze schets dient 
echter nog met Dorpsbelangen Erm te worden besproken en daar is momenteel het wachten 
nog op. Tevens zal dan nog het benodigde geld moeten worden vrijgemaakt binnen de 
gemeente. Wij hopen dat we in 2024 een definitief voorstel van de gemeente te ontvangen die 
dan met de inwoners zal worden gedeeld. 
 
 
Menso Altingstraat: 
De riolering in de Menso Altingstraat is aan vernieuwing toe.  
De gemeente heeft mede naar aanleiding van de slechte staat van de straat op verzoek van 
Dorpsbelangen en de bewoners de vervanging van de riolering wat naar voren geschoven, 
hierdoor kan de weg ook aangepakt worden.  
Er zijn een aantal vergaderingen geweest met de Gemeente, de aanwonenden en 
afgevaardigden van Dorpsbelangen. Een aantal wensen van de aanwonenden zijn door de 
Gemeente ingewilligd en er ligt inmiddels een goed plan van aanpak waar iedereen mee 
akkoord is gegaan. Alleen de datum waarop men begint staat nog niet helemaal vast maar in de 
laatste bijeenkomst is wel 2024 genoemd. We hopen dat dit inderdaad zal worden gehaald. 
 
 
4 mei Jaarlijkse Dodenherdenking:                                                                                                         
De werkgroep 4 mei onder leiding van Bert Haan had alles weer prima voor elkaar. Naast een 
toespraak van de wethouder en een gedicht door een scholier zorgde de fam. Breukelman weer 
voor de muziek. Ook zijn er zoals gebruikelijk bloemen op de graven gelegd . 
 
 
Oorlogsgraven:                                                                                                                                 
Op kerstavond hebben we de oorlogsgraven en het pad langs de kerk weer voorzien van 
lichtjes. Onze dank aan de vrijwilligers die hebben meegeholpen. 
 
 
Initiatievenmarkt:                                                                                                                          
In 2022 zijn er door ons 4 projecten ingediend: 

- Bijdrage Vocation voor geven van concerten. Toegekend. 
- Bijdrage Bushbikers voor renovatie mountainbikeroute. Toegekend. 
- Bijdrage plaatsen van beelden(rammen) op rotonde Diphoorn. Toegekend. 
- Bijdrage voor organisatie kerstreis. Toegekend. 

 
 
Wijk – en dorpsbudget:                                                                                                                           
Het budget van 2020/2021 is geheel afgerond 
Het budget voor 2022 is aan de indieners toegezegd en voor een groot deel reeds uitgevoerd 
en betaald. Er zijn weer vele ideeën voor het budget van 2023 ingediend. De stemming zal 
binnenkort plaatsvinden. 
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Omgevingsfonds: 
Er zijn slechts enkele ideeën ingebracht. We hopen dat er nog inwoners zijn die met een mooi 
initiatief komen om een goede besteding van het geld te vinden 
De nadruk hierbij ligt op besteding aan milieuvriendelijke groene doelen.  
De actie met de regentonnen was een groot succes. Maar liefst 162 regentonnen zijn er door de 
inwoners besteld en uitgeleverd. 
 
 
Centrum Sleen: 
Een aantal bestuursleden is samen met de Gemeente, Bouwbedrijf Buursema, A.H. Kortwijk, 
bakker Schepers en de woningstichting bij elkaar geweest om te kijken wat er in de toekomst 
mogelijk zou kunnen zijn met het herinrichten van het centrum van Sleen. Ook zijn er een 
tweetal bewoners-bijeenkomsten geweest waarbij iedereen ideeën kon indienen. De firma 
Sweco heeft naar aanleiding van de bijeenkomsten een toekomstvisie gemaakt. De gemeente 
heeft hiervan de kosten op zich genomen. In de loop van 2024 zullen we verder onderzoeken 
hoe we deze toekomstvisie handen en voeten kunnen geven. 
 
 
Overlast in het centrum van Sleen: 
Helaas ondervinden de omwonenden in de weekenden veel overlast van luidruchtige en 
baldadige jeugd. Er zijn diverse gesprekken geweest met de Gemeente, de omwonenden en 
Dorpsbelangen. Helaas heeft dit nog niet het gewenste resultaat opgeleverd. 
We blijven ons inzetten om dit naar een minimum te beperken. 
 
 
Verfraaien rotondes: 
De rotondes bij Noord-Sleen en Diphoorn zijn ingezaaid er zijn echter niet zo veel kleurige 
bloemen opgekomen als verwacht. In 2024 zullen we de Provincie weer vragen om met nieuw 
zaad de rotondes wederom in te zaaien. 
Ook zijn we bezig om op de rotonde naar Diphoorn een drietal beelden van rammen (zoals in 
het logo van Sleen) te plaatsen. Gesprekken met de Provincie hierover zijn gaande. 

 
 

Klaverblad wandelroutes: 
Toreco heeft van ons alle gegevens ontvangen en ze hebben nieuwe kaarten laten drukken.   
Dorpsbelangen zal nog wel de routes 1x per jaar vrijmaken van brandnetels en struiken. 
   
 
Overige:                                                                                                                                      
Naast voorgaande zaken hebben we nog een lijst opgesteld met punten die we graag 
aangepast willen zien in Sleen en Diphoorn. Te denken valt aan slechte plekken/gaten in de 
weg, wildgroei struiken, ontbrekende en smerige borden, opstaande stenen/tegels etc.   
De gemeente is best welwillend om veel van deze punten op te lossen maar zitten met een 
onderbezetting waardoor een oplossing niet per direct is te realiseren. 
In gesprekken met de gemeente wordt deze lijst steeds meegenomen en vernieuwd. 
 
          De secretaris  


